



銀獎 Silver Award 及 and 中小型企業獎 SME Award 進出口貿易業 Import and Export Trades



Polytrade Paper 友邦洋紙

友邦洋紙有限公司 Polytrade Paper Corporation Limited

友邦洋紙於1977年創立，致力為客戶提供具創意和可持續的紙張解決方案，同時亦堅持我們作為環保先鋒的信念。

1980s : 香港首間引入美國再造紙的紙商

2005 : 香港首間獲 FSC™ 認證的紙商

2010 : 全球首間獲國際企業碳中和標準 PAS2060 認證的紙商

Established in 1977, Polytrade Paper is dedicated to providing sustainable and creative paper solutions while upholding our belief to be an environmental forerunner.

1980s : 1st paper merchant to introduce USA recycled paper to Hong Kong

2005 : 1st paper merchant in Hong Kong to be FSC™ certified

2010 : 1st paper merchant in the world to be certified carbon neutral according to the global PAS2060 standard



多款用環保紙印製的產品
Various products made of eco-friendly paper



專家在友邦洋紙主辦的「低碳全面睇」研討會上分享有關碳中和的資訊
Expert shares information on "Carbon Neutrality" at Polytrade's "Carbon FreeSixty" seminar



由友邦洋紙出版的「低空·空想」小書結集了不少有關低碳生活的設計作品及心得
Polytrade Paper publishes "Think. Carbon. Free", a collection of designs and information on low carbon living



友邦洋紙聯同奧比斯和九位港澳設計師製作了環保利是封作慈善義賣
Polytrade joins ORBIS and 9 designers to produce a set of eco-friendly charity red pockets

相片及資料由得獎公司或機構提供

Photos and information are provided by the winning companies or organizations